
Fra: Arne Helgesen
Sendt: onsdag 15. april 2020 07:45
Til: Ingrid Raniseth
Kopi: Postmottak Alver
Emne: SV: VA-rammeplan til godkjenning
Vedlegg: VA-rammeplan_FRAMO.pdf

Postmottak må opprette ei va sak og legge den til meg, så skal eg sjå på den. I va norm står det:

Ved utarbeiding av reguleringsplanar skal det følgje ein VA rammeplan. Denne planen skal vere
godkjent før reguleringsplanen kan vedtakast

Fra: Ingrid Raniseth <ingrid.raniseth@alver.kommune.no>
Sendt: tirsdag 14. april 2020 13:30
Til: Arne Helgesen <arne.helgesen@alver.kommune.no>
Emne: VA-rammeplan til godkjenning

Hei!

Eg har held på med 1. gongs behandling av reguleringsplan for FRAMO på Flatøy, og har fått tilsendt
ein VA-rammeplan som lyt godkjennas.
Er det du som har dette ansvaret?

Med helsing

Ingrid Raniseth | Rådgjevar planforvaltning
Telefon: 56 17 11 73

Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00
www.alver.kommune.no
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